
Podelitev Bloudkovih priznanj za leto 1985
Z razširitvijo športnih dejavnosti je vedno več telesnokulturnih delavcev, ki skr-

bijo za pospešeno vnašanje telesne kulture ljudem vsepovsod v občini. Povečanje
števila aktivnih članov in aktivnosti v športu je v tnnogočem njihova zasluga. Podr-
očja dela v športu so tako raznolika, kakor so raznoliki kriteriji za podeljevanje,
zato moramo posvečati pozornost vsakemu delavcu, ki opravlja dela na organiza-
cijskem, strokovnem, vzgojno-izobraževalnem področju, itd. Vsem izrekamo priz-
nanje, saj se zavedamo, da bi bila brez vseh naporov in najrazličnejšihopravil tele-
sna kultura siromašnejša, kot je danes.

Želja odbora je bila, da bi priznanja podeljevali v trenutku, ko je kandidat za to
najbolj zaslužen in ne takrat, ko uspehi že počasi bledijo. Priznanja posameznika
motivirajo in hkrati tudi vzpodbudijo celotno članstvo, saj nobeno priznanje ni
ločeno od celotnega dela oz. priznanje dodeljeno posamezniku je hkrati tudi priz-
nanje društvu.

Med kriteriji je opredeljena uspešnost dela, povezana z daljšim obdobjem in se
načeloma podeljuje za desetletno bronasto, dvajsetletno srebrno in tridesetletno
delo zlato Bloudkovo značko.

Skupščina telesnokul-
turne skupnosti je na
predlog odbora za kad-
rovska vprašanja in priz-
nanja sprejela sklep, da
za leto 1985 prejmejo
priznanja:

Jože Smolej prejme zlato Bl-
oudkovo značko za stalno,
neprekinjeno delo na telesno-
kulturnem področju v občini in
izven nje.

Tov. Smolejjebilže vdijaških
Ietih priznan športnik z odlični-
mi rezultati v tehničnih diseipli-
nah atletike. Vojna je bila tista,
ki mu je prekinila obetajoče
nadaljne vrhunske dosežke.

Po vojni je kot učitelj in vzg-
ojitelj budil v mladih zanimanje
za telesno kulturo in prav z njo
vzgajal mladi rod. Tako je bilo
vseh šestindvajset let službova-
nja v Kočevju in drugih manjših
krajih, kjer je skupaj z mladimi
in ostalimi kcgljal, balinal. strc-
ljal, šahiral, gradil igrišča in s
tem pridobival boljše materialne
pogoje za telesno kulturo.

Ob upokojitvi in preselitvi v
rodno občino je nadaljeval s sv-
ojim delom. Kljub letom se je z
navdušenjem in mladostniško
vnemo vključil kot pobudnik v
rekreativno dejavnost upoko-
jencev v Grosupljem in občini.
Prav njegova zasluga je, orga-
nizacija »devetih športnih iger
upokojencev dolenjske regije«

in številnih srečanj ter tekmo-
vanj v občini in republiki. Postal
je predsednik TVD Partizana,
kjer mu je poglavitna skrb po-
vezovanje vseh športno-rekre-
ativnih privržencev v organizi-
rano obliko dela Partizana z
razvejano dejavnostjo. Zasluga
mu gre tudi za izgradnjo balinišč
in razmah balinanja v občini na-
sploh. Prav sedaj pa si prizade-
va, z osnovanjem teniške sek-
cije, zagotoviti materialne pogo-
je za razvoj tenisa. ki ima med
krajani številne privržence.

Avguštin Gorec prejme zlato
Bloudkovo značko za dolgolet-
no in uspešno delo na najraz-
ličnejših področjih v telesni
kulturi.

Tov. Avgust se je že v predvoj-
ni telesni kulturi vključil kot ak-
tivni igralec nogometa v Beogra-
du. Po osvoboditvi je bil kot
dober poznavalec in Ijubitelj
telesne kulture nosilec dobrih
preteklih izkušenj in soustva-
rjalec nove telesne kulture, ki se
je rojevala na novih temeljih. Po
ustanovitvi Občinske strelske
zveze je opravljal tajniške posle.
Bil je prvi predsednik in edenod
ustanoviteljev nogometnega klu-
ba Ivančna gorica.

Deloval je in deluje v samou-
pravnih organih telesnokultur-
ne skupnosti, kjer je bil član
izvršnega odbora in njegov
dveletni predsednik. Vsa leta se
je zavzemal za razširitev telesno-
kulturne dejavnosti v vse sre-
dine, predvsem pa seje angažiral
pri izgradnji telesnokulturnih

objektov v občini. Zadnja taka
pridobitev z njegovim sodelo-
vanjem je renoviniranjc in prizi-
dek avtomatskega strelišča /
zračno puško k že obstoječemu
objektu SD Sonja Vesel iz
Ivančne gorice.

V novo organiziranost up-
okojencev v kraju je vnesel več
društvenega življenja v tesni po-
vezanosti s telesno kulturo, kjer
prednjači pri balinarjih, keg-
Ijačih, strelcih in šahistih.

Za njegovo delovanje je prejel
več priznanj, med ostalimi tudi
priznanje Socialistične federa-
tivne republike Jugoslavije.

Miro Krašovec prejmesrcbrno
Bloudkovo značko za delo v
strelskem športu in njegov raz-
voj v kraju in občini.

Tov. Miro je bil ustanovni
član Strelske družine v Šentvidu
pri Stični, kjer je ostal vse do
danes nepogrešljiv član te orga-
nizacije. Strelska organizacija je
prešla svojo začetniško pot
mimo velikih težav, da lahko
danes govorimo o enem najbolj
aktivnih društev v krajevni
skupnosti in med strelskimi or-
ganizacijami v občini. Strelska
družina je zaradi prostorske
stiske, materialnih pogojev celo
prenehala delovati. Tov. Miro je
skupaj s svojimi kolegi zbral
toliko moči in volje, da je druži-
na ob izboljšanih pogojih za
delo in vadbo z novim imenom
SD Jože Kovačič začela ponov-
no delovati. Še vedno ne naj-
boljši materialni pogoji, v kate-

rih dela tov. Krašovec in ostali
člani družine šc dodatno prispe-
vajo, da njihove osvojene rezul-
tatc šc bolje vrednotimo.

Vinko Kobilca prejme srebrno
Bloudkovo značko za aktivno
delo v Rokometnem klubu Gro-
suplje in drugih družbenopoliti-
čnih organizacijah.

Tov. Vinko je svoja nagnenja
do telesne kulture izkazal prav v
času, ko je bil gmotni položaj v
tclesni kulturi izredno težak in v
mnogih sredinah telesna kultura
izrinjena zaradi zaostalih na-
zorov. Kot vodja in organizator
letovanj otrok in mladine je nu-
dil mladini nova spoznanja in
nikdar pozabne telesnokulturne
vrednote. Mladini se je takrat ta-
ko skušalo nadoknaditi pri-
manjkljaj v telesnokulturnih na-
vadah, za kar je bil potreben
temeljiti celoletni pristop pri-
prav v neurejenih planskih raz-
merah. Po angažiranem kul-
turnem udejstvovanju se je tov.
Vinko ponovno vrnil med špor-
tnike — rokometaše, kjer jim še
danes kot predsednik društva
pomaga k boljšim rezultatom.
Delo v kulturi je samo še en do-
kaz, da je telesna kultura sestav-
ni del obče kulture.

Brez njegove organizacijske
pomoči in pravilnega pristopa
ne bi pionirske, mladinske in
članske ekipe žele takih rezulta-
tov.

Franc Šturm prejme srebrno
Bloudkovo značko za najraz-
ličnejša opravila in aktivnosti
udejstvovanja v telesni kulturi.

Tov. Franc je že kot osnovno-
Šolec pokazal velik lalent do
orodne telovadbe m odbojke. V
srednji šoli — v Ljubljani se
njegova športna pot začne z dvi-
ganjem uteži in kasneje v igranju
odbojke v ekipi »Ljubljana 2«.
Pred prihodom v Grosuplje jc
bil aktiven igralec nogometa,
balinar in hkrati večletni pred-
sednik izvršnega odbora in
trener Nogometnega kluba Mir-
na v

Že ko je stanoval v Gro-
supljem, je bil stalni član bali-
narske ekipe Zarja iz Ljubljane
in v Ietu 1980 stalni član Keg-
ljaškega kluba Grosuplje, za
katerega tekmuje še danes.

Dosedanja prehojena pot pri-
znanega športnika, tr^nerja, stro-

kovnega delavca kaže na športu
prcdanem človeku, ki rad vstopi
povsod tam, kjer je njegova
pomoč dobrodošla. Njegove bo-
gate športne izkušnje prenaša ta
hip tudi na delavce in športnike
Kolesarskega«društva Grosuplje.

Franc Doblekar prejme sre-
brno Bloudkovo značko za ve-
like športne dosežke in trener-
sko delo v Sportnem društvu
Ponikve.

Tov. Franc je dosegel v
svojem športnem udejstvovanju
popolno športno kariero. Svoje
predizkušnje v rokometu je osv-
ojil v RK Sevnica, da je v RK
Slovan skupaj s svojim moš-
tvom osvojil državno prvenstvo
in še isto leto je bil vicešampion
evropskega klubskega tekmova-
nja. Kot izredni tekmovalec —
krilec je nastopal tudi v državni
reprezentanci. Po osvojenih lo-
vorikah je prevzel trenersko
dclo pri RK Ponikve. kjerjetudi
kot igralec pripomoge), da klub
tekmuje v republiški ligi. Dasije
izbral za nadaljevanje športne
kariere ravno kraj Ponikve in
našo občino, ni slučaj, saj so ga
vezali otroški spomini na kraj
njegovih staršev.

Njegova skrb za klub, skrom-
nost in pravi človeški odnos so
poleg strokovnosti vrline, ki
ekipo čvrsto povezujejo s kra-
jem in delavci Delovno varstve-
nega zavoda Ponikve, za kar so
mu vsi hvaležni.

Bogdan Habjan prejme bro-
nasto Bloudkovo značko za ak-
tivno igranje in trenerska dela v
Rokometnem klubu Grosuplje.

Tov. Bogdan je kot član
rokometnega kluba zeloaktivno
sodeloval kot igralec že v mla-
dinski in pozneje v članski ekipi.

Že kot igralec je kazal zani-
manje za trenerja — vaditelja,
zato se je že v času aktivnega ig-
ranja strokovno izpopolnjeval
in si pridobil izobrazbo trenerja.
Njegovo znanje je prišlo zelo
prav, ko se je postavilo vpraša-
nje obstoja kluba ob odhodu
trenerja. Trenersko mesto je ta-
ko prevzel Bogdan in še z večjo
zavzetostjo nadaljeval z rednimi
treningi. S svojo resnostjo in
»obliko rokometne šole« je
razširil krog aktivnih delavcev
in zagotovil zadostno število
podmladka.

Ob takem aktivnem delu
sposobnega človeka, vzgojitelja
in realizatorja sodobnih na-
potkov v športu v nadalje lahko
pričakujemi> ?,• boljše rezultate.

Marinka Šerek prejme bro-
nasto Bloudkovo značko za
vsestrano delo pri ŠD Ivančna
gorica, predvsem v kegljaški
sekciji.

Tov. Marinka vestno opravlja
blagajniška dela za razvejano
športno društvo Ivančna gorica.
Poznavanje fmančnega poslova-
nja in športne aktivnosti omog-
oča pravočasno in točno poslo-
vanje.

Bila je ena izmed inciatorjev
ustanovitve kegljaške ženske
sekcije, ki tekmuje v ljubljanski
ligi. Vse priznanje ji velja, ker
zna ohraniti tekmovalno na-
vdušenost tudi med dekleti, saj
je to edini klub v občini, ki ga
sestavljajo dekleta in tekmuje v
priznanem športnem tekmova-
nju. Društvo si težko predstavlja
šport brez delavke, ki na dveh
različnih področjih, finančnem
in športnem daje zagon nad-
aljnemu delu in večjim uspe-
hom.

Anka Balantič prejme bro-
nasto Bloudkovo značko za ak-
tivno delo v kolesarskem in pla-
ninskem društvu.

Tov. Anka je poznana druš-
tvena delavka, ki izstopa prav v
športu in sledi nagibom, ki so
tesno vezani na naravo in šport.
Že vrsto let se v prostem času po-
sveča planinarjenju injesvojeiz-
kušnje prenesla na učence v
planinski sekciji Grosuplje. Njena;

velika želja se je uresničila, ko je
bilo v Grosupljem — tudi na
njeno pobudo — ustanovljeno
planinsko društvo. Kolo, izleti
in planinstvo so v taki po-
vezanosti, da eno brez drugega
ne gre, zato je tov. Anka že od
vsega začetka tudi članica Kole-
sarskega društva Grosuplje.
Vzgoja, ki obeta varno vožnjo
na kolesu in varnost kolesarjem,
je njena prva skrb, ki jo kot čla-
nica kolesarskega društva in
učiteljica uspešno rešuje in tako
omogoča vez med šolo in
društvom.

Odbor
za kadrovska

vprašanja
in priznanja


